
Van: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl>  
Verzonden: vrijdag 23 juni 2023 17:42 
Onderwerp: Raadsinformatie 25.6: beantwoording vragen DH over paragraaf kapitaalgoederen  
 
Geachte raadsleden en lijstopvolgers 
 
Woensdagavond in de gecombineerde commissievergadering heeft de heer Horst (Dorpsbelangen 
Huizen) gevraagd hoe het komt dat er in 2022 veel onderhoudsbudgetten niet zijn gebruikt en zijn 
doorgeschoven. Toegezegd is om deze vraag separaat te beantwoorden. Namens het college wordt u 
de volgende beantwoording toegezonden. 
  
Op basis van het BBV (Besluit begroting en verantwoording) is in de paragraaf onderhoud 
kapitaalgoederen opgenomen dat de meerjarenonderhouds- en investeringsplannen voor de 
gemeentelijke gebouwen, sportvelden en speelplaatsen elke 5 jaar worden geactualiseerd. Over die 
actualisering wordt u jaarlijks geïnformeerd bij de begrotingsraad. Waarom zijn veel 
onderhoudsgelden voor 2022 doorgeschoven? 

1. De mjop’s worden vertaald in jaarplannen, waarbij per jaar kritisch wordt gekeken of de 
geplande activiteiten ook echt nodig zijn, of nog één of meerdere jaren kunnen worden 
doorgeschoven. Dit is de systematiek zoals we die al sinds jaar en dag hanteren. In het 
algemeen kan gesteld worden dat er geen sprake is van achterstallig onderhoud met 
betrekking tot het beheer van de kapitaalgoederen.  

2. Bij of in de omgeving van enkele panden zijn ontwikkelingen gaande, waardoor uitgaven die 
normaliter wel gedaan zouden worden maar nog even kunnen worden uitgesteld zonder dat 
er gevaarlijke situaties ontstaan, worden doorgeschoven. Denk bijvoorbeeld aan de 
parkeergarage onder Blokker.  

3. Bepaalde activiteiten zoals schilderwerk worden voor diverse panden geclusterd uitgevoerd. 
Dat kan dus betekenen dat binnen de mjop’s bedragen worden doorgeschoven of juist naar 
voren worden gehaald.  

4. Behalve de beperkte gemeentelijke capaciteit kampen ook de aannemers met personele 
problemen waardoor werkzaamheden moeten worden uitgesteld, zeker als er klussen 
tussendoor komen die juist naar voren moeten worden gehaald. Dat laat onverlet dat onze 
panden bij elke 5-jaarlijks inspectie voldoen aan de gestelde norm NEN 2767. 

5. Voor wat betreft de buitensportaccommodaties geldt bovendien: de commissie Sociaal 
Domein is in 2022 diverse keren geïnformeerd over het hoe en waarom van het 
doorschuiven van de budgetten voor de vervanging van het korfbalveld (voorjaar 2023 
uitgevoerd) en de twee zandingestrooide kunstgrasvelden bij de Huizer Hockey Club (volgens 
planning worden deze najaar 2023 uitgevoerd). Omdat dit dure voorzieningen zijn worden 
grote bedragen doorgeschoven.  

 
Dit bericht zal in GO worden toegevoegd aan agendapunt 3 van de vergadering van de 
gecombineerde commissies van 21 juni jl.. 
 
Jan Veenstra (raadsgriffier) 
 

mailto:j.veenstra@huizen.nl

	Van: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl>  Verzonden: vrijdag 23 juni 2023 17:42 Onderwerp: Raadsinformatie 25.6: beantwoording vragen DH over paragraaf kapitaalgoederen

